
 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
13 december 2018 

 

Sammanträde torsdagen den 13 december 2018 klockan 
18:00-19:18 
Ledamöter Ersättare 
Sus Andersson (MP) ordförande 

Ole-Jörgen Persson (M) 

Markku Sirviö (M) 

Markus Birgander (M)  

Annika Rosenberg (M) 

Stephan Gullberg (MP)  

Anna Jonazon (S) 

Azad Hassan (S) 

 

Mansur Jama (MP) 

Linn Bessner (C) 

Maurice Forslund (KD) 

Mohamed Nuur (S) 

Agneta Åberg (S)  

 

Tjänstgörande ersättare 
Naemi Karlsson (M), Carolina Rosén (L) 

Celal Altun (S) Malin Holmberg (S) 

 

 

 

Anmälda förhinder 
Dennis Wedin (M), Mecide Gulenay (S) 

Olof Kollinius (M), Åsa Nilsson Söderberg (L) 

Rashid Mohammed (V) 

 

 

 

Tjänstemän 
§§ 1-17 Stadsdelsdirektören Fredrik Jurdell, avdelningscheferna, Abdi-nur Isse och 

Jonas Eliasson, samt nämndsekreteraren Anna Birgersson 

§§ 1-16 avdelningscheferna Margareta Ericson, Emma Delgado Diaz, Sara Hallström, 

Clarissa Eliasson, Connie Stålhäll Wallin. 

Under §§ 1-16 vid sammanträdet hade allmänheten rätt att närvara.  

Det formella sammanträdet började klockan 18:50. 

 

Utses att justera    Sus Andersson (MP) och Anna Jonazon (S)  

 
 

Dag för 
justering     

19 december 2018. 

 

Sekreterare 
 

Ordförande Justerare 
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§ 1   

Val av justerare och dag för justering 

Stadsdelsnämnden beslöt att utse Sus Andersson (MP) och Anna 

Jonazon (S) att justera dagens protokoll. Stadsdelsnämnden beslöt 

vidare att protokollet ska justeras den 19 december 2018. 
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§ 2   

Svar på remiss av Färdplan för ett Stockholm för alla 

Beslut 
att överlämna stadsdelsförvaltningens tjänsteutlåtande till 

kommunstyrelsen utan eget ställningstagande. 

 

att omedelbart justera beslutet. 

 

Ärendet 
Stadsdelsnämnden har av kommunstyrelsen fått en remiss om  

Färdplan för ett Stockholm för alla - en rapport från kommissionen 

för ett socialt hållbart Stockholm. Syftet med färdplanen är att  

att fokusera resurser för att uppnå en social hållbar utveckling och 

stärka styrningen mot Vision 2040 – Ett Stockholm för alla. Alla 

stadens nämnder föreslås få i uppdrag att arbeta i färdplanens riktning 

och beakta den i verksamhetsplanering.  

 

Förvaltningen anser att kommissionens rapporter ger en korrekt bild 

av rådande nuläge och utveckling i Spånga-Tensta stadsdelsområde.  

Flera av de målsättningar och konkreta åtgärder som utarbetats inom 

Spånga-Tenstas lokala utvecklingsprogram finns även beskrivna som 

strategier/vägval i färdplanen.  

 

Förvaltningen anser att det är särskilt viktigt för ytterstadsdelar som 

Spånga-Tensta stadsdelsområde att staden fokuserar resurserna och 

tydliggör prioriteringar i syfte att utjämna skillnader inom staden. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 23 oktober 2018. 

Dnr 1.5.1-612/2018 

 

Förslag till beslut 
Sus Andersson m.fl. (MP), Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) och Carolina 

Rosén (L) lade fram ett eget förslag till beslut och föreslog att 

nämnden skulle ställa sig bakom det. 
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Ersättaryttrande 

Ersättarna Maurice Forslund (KD) och Linn Bessner (C) lade fram ett 

ersättaryttrande:  

Om vi haft rösträtt hade vi ställt mig bakom Sus Andersson m.fl. 

(MP), Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) och Carolina Rosén (L) förslag 

till beslut. 

 

Anna Jonazon m.fl. (S) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom 

förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 
Sus Andersson (MP) ställde förslagen mot varandra och fann att 

nämnden hade beslutat att anta MP+M+ L:s förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Anna Jonazon m.fl. (S) lade fram ett särskilt uttalande. 

 
”Särskilt uttalande 

Arbetet för jämlikhet och mot segregation är avgörande om alla 

stockholmare ska ha goda livsvillkor och möjlighet att förverkliga 

sina drömmar. Det goda samhället tar ansvar för att undanröja klyftor 

och hinder som begränsar människor att nå sina fulla potentialer. Allt 

annat är slöseri med människors kraft och förmågor. Ett samhälle som 

låter människor utveckla sina egna förmågor blir starkare, ett samhälle 

där människor hindras blir svagare. När vi hjälper varandra att växa, 

kan Stockholm växa. 

 

Men för att kunna se var vi slösar med människors förmågor och var 

människor hindras att växa behöver man kunskap. Därför tillsatte vi, 

år 2015, ”Kommissionen för ett socialt hållbart Stockholm”. Förankrat 

i den senaste forskningen har kommissionen sedan dess presenterat 18 

rapporter med förslag och rekommendationer inom olika områden för 

hur segregationen i Stockholm ska kunna brytas. En stor bredd av 

samhällsaktörer har varit inblandade i kommissionens arbete vilket 

skapar en god grund när förslagen ska genomföras.   

 

Socialdemokraterna välkomnar förslaget till färdplan och ser vikten av 

att stadens nämnder, bolag och verksamheter arbetar utifrån 

gemensamma strategier för en social hållbar utveckling.  
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Strategierna inom de fyra målområden som lyfts i färdplanen är väl 

avvägda med utgångspunkter i kommissionens arbete, Agenda 2030 

och med sikte på att visionen ”Ett Stockholm för alla” ska uppnås till 

år 2040.  

 

Uppväxt och utbildning 

Det goda samhället måste göra sitt yttersta för att alla barn ska få bra 

uppväxtvillkor och för att alla barn får förutsättningar och stöd för att 

klara kunskapsmålen. Ett samhälle som inte investerar i barn och 

deras utveckling riskerar på lång sikt att möta stora utmaningar med 

ojämlikhet, segregation och otrygghet. Den utvecklingen kan vi 

dessvärre se spår av i vår stad efter att klyftor och utanförskap tillåtits 

öka. 

 

Allt arbete mot segregation börjar med att ge alla barn jämlika 

uppväxtvillkor. Förskolans kompensatoriska uppdrag kan inte betonas 

tillräckligt många gånger, vilket stöds av forskare såväl som 

pedagoger. Socialdemokraterna menar att investeringar i förskolan 

genom satsningar på fler lärare, behöriga förskolelärare, mindre 

barngrupper och rätt till heltid för barn till föräldralediga 

fortsättningsvis är nödvändiga och viktiga. På samma sätt är det 

viktigt att hålla i arbetet för att höja kunskapsresultaten i alla skolor. 

Lärare och skolledare ska ha rätt förutsättningar att ge den bästa 

undervisningen till sina elever.  

 

Det systematiska arbetet för att bryta utvecklingen mot ökade klyftor 

gav goda resultat på kort tid. Stockholm är på rätt väg och det är 

viktigt att det ambitiösa arbetet som har gjorts under den gångna 

mandatperioden inte tappar styrfart. Vi är övertygade om att alla barn 

kan nå kunskapsmålen om de ges stöd. Föräldrar ska känna en 

trygghet i vetskapen om att det finns bra kommunala skolor i 

närmiljön och att elevhälsoteamen på varje skola stöttar de elever som 

behöver det. 

 

Arbete och företagande 

Människors vilja till att växa, att bidra och ha egen försörjning är 

stadens viktigaste tillgång.  

I ett kunskapsintensivt samhälle ska Stockholm konkurrera med 

kunskap, färdigheter, kompetens och ett starkt innovationsklimat.  
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Därför vill vi att alla stockholmare ska ha möjlighet till ett livslångt 

lärande, till utbildning som skapar vägar till jobb eller vidare studier.  

 

Stockholms utveckling är tätt kopplat till näringslivets möjlighet att 

växa och utvecklas. Fler ska känna de har goda och trygga 

förutsättningar för att starta och driva företag. Alltför många företag 

ser att deras möjlighet att växa hämmas av svårigheterna att rekrytera 

rätt utbildad arbetskraft. Detta samtidigt som det finns arbetslösa 

stockholmare. Missmatchningen hotar på lång sikt Stockholms 

tillväxt. Men bristen på matchning skadar inte bara näringslivet. 

Svårigheten att säkra kompetensförsörjningen för stadens 

verksamheter är en akut utmaning för vår egen organisation. Här 

måste staden fortsätta arbeta nära gymnasieskolor, vuxenutbildningen 

och universiteten för att möta utmaningen.   

 

Stadens insatser för att fler stockholmare ska komma i arbete har gett 

resultat. Utbetalningar av ekonomiskt bistånd på grund av arbetslöshet 

är på historiskt låga nivåer, vilket är glädjande.  Att människor som 

har kapacitet att arbeta är arbetslösa är ett slöseri. Slöseriet drabbar 

hela samhället men mest av allt är det ett slöseri som riskerar att skada 

den enskilda individen. Därför anser vi att staden måste fortsätta 

prioritera arbetet med 90-dagarsgarantin, vuxenutbildning för 

kortutbildade och stärka kopplingen mellan språkutveckling och 

inträde i arbetsmarknaden för nyanlända. Tillvaratagande av äldres 

vilja och förmåga att arbeta efter pensionsåldern måste ske. Även 

arbetet med att utlokalisera kommunala verksamheter och skapande 

av arbetsplatser i ytterstaden måste fortsätta.  

 

 

Boende och stadsmiljö 

Den mångåriga passivitet som präglade det borgerliga blockets 

senaste maktinnehav skapade och förstärkte en stor strukturell 

bostadsbrist i vår stad. Bostadsbristen leder till trångboddhet, 

segregation och minskad tillväxt. Vi måste som ansvarsfull stad 

fortsätta ta oss an Stockholms största infrastrukturella utmaningar. 

Under den gångna mandatperioden stoppades utförsäljningar av 

hyresrätter och bostadsbyggandet prioriterades. Det är med stolthet 

som vi kan se tillbaka på år 2017 som ett år då Stockholm slog rekord 

i bostadsbyggande. 
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För att den goda utvecklingen med att bryta segregationen inte ska 

stagnera måste staden fortsätta prioritera byggande av hyresrätter och 

av bostäder med rimliga boendekostnader. Allmännyttans arbete för 

att få ned nyproduktionskostnaderna genom Stockholmshus måste 

fortsätta. Det är många människor som är i behov av en bostad och 

efterfrågan efter bostäder med rimliga kostnader kommer att vara 

fortsatt hög. Att sälja ut eller ombilda billiga hyresrätter som den 

borgerliga majoriteten aviserat är inte rätt väg att gå. Särskilt om 

argumentet till utförsäljningarna är önskan att främja blandade 

upplåtelseformer.  Erfarenheterna från utförsäljningarna som gjordes 

under åren 2006-2014 visar att segregationen ökade och möjligheten 

för stockholmarna att få hyra en bostad minskade. Vi menar att det 

enda sättet att möta bostadsbristen är genom nej till marknadshyror 

och utförsäljningar av hyresrätter samt behålla den höga takten i 

bostadsbyggande.  
 

Demokrati och trygghet 

Demokratin ska aldrig tas för given. I en tid då polarisering mellan 

människor ökar krävs det aktiva insatser för att fördjupa den lokala 

demokratin. Civilsamhällets roll som röstbärare, välfärdsproducent 

och skapare av gemenskap ska stödjas och inte motarbetas av staden. 

Föreningslivet skapar möten och i möten mellan människor skapas 

tillit för varandra och för samhället. I arbetet för ett socialt hållbart 

Stockholm är civilsamhället en viktig aktör. Stadens stöd ska även 

fortsättningsvis ske genom bland annat tillgängliggörande av lokaler, 

föreningsbidrag och användande av civilsamhällets kunskap.  

 

Medborgardialog som syftar till att stärka medborgarnas inflytande i 

besluten är ett annat sätt att fördjupa lokaldemokratin. Vi ser att de 

medborgardialoger som har genomförts de senaste åren har varit 

framgångsrika och vill därför att staden ska utöka antal dialoger så att 

fler medborgare ges möjlighet att påverka sin närmiljö. Medborgarnas 

inflytande över hur staden använder sina budgetmedel vid lokalt 

utvecklingsarbete bör bli större. 
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Det offentliga rummet tillhör alla, därför ska arbetet med trygga 

stadsmiljöer prioriteras. Trygghetsfonden som vi skapade tar 

utgångspunkt i att berörda verksamheter och nämnder i dialog med 

medborgarna identifierar otrygga platser och miljöer som med enkla 

hjälpmedel kan bli tryggare. Resultaten av investeringar som har 

gjorts med hjälp av trygghetsfonden har varit goda. Vår förhoppning 

är att trygghetsfonden får finnas kvar och utökas så att flera platser 

och miljöer kan göras tryggare. Stockholm ska vara en öppen stad och 

alla stadsdelar ska vara trygga”.  
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§ 3   

Månadsrapport till nämnden i december 2018 

Beslut 
Nämnden godkänner denna månadsrapport. 

 

Ärendet 
Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 7 december 2018. 

Dnr 1.2.1-43/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 4   

Ansökan om Idéburet offentligt partnerskap (IOP) med 
Järva Kultur och Idrottsförening 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar avslå ansökan om att ingå en 

IOP- överenskommelse med Järva kultur och idrottsförening. 

 

Ärendet 
Järva kultur och idrottsförening har inkommit med en ansökan till 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd om att ingå ett idéburet offentligt 

partnerskap (IOP) med förvaltningen. 

 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att avslå ansökan om att ingå 

en IOP-överenskommelse med Järva kultur och idrottsförening då 

idrottsverksamhet ej tillhör stadsdelens huvudsakliga ansvarsområde.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 27 november 2018. 

Dnr 1.2.5-657/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 5   

Avveckling förskoleverksamhet på Älvkvarnsvägen 132 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar med hänvisning till minskat 

barnantal i området, driftsekonomi och sårbarhet inom en liten 

verksamhet att avveckla förskoleverksamheten på Älvkvarnsvägen 

132 från och med 1 augusti 2019  

 

Ärendet 
Under ett antal år har stadsdelen haft ett sjunkande barnantal vilket 

innebär att det i dagsläget finns förskolor som inte har full beläggning.  

Behovet av förskoleplatser de kommande åren fram till 2023 visar 

totalt på relativt små rörelser, dock varierar behovet i 

stadsdelsområdena. I stadsdelsområdet Solhem-Lunda beräknas 

antalet barn att sjunka med 35 stycken fram till 2023 och med 

ytterligare 15 barn fram till 2027. Älvkvarnsvägen 132, är en förskola 

med plats för 20 barn belägen i den västra delen av Solhem. De 

senaste två åren har förskolan inte haft full beläggning.  

Förvaltningen föreslår att Spånga-Tensta stadsdelsnämnd avvecklar 

förskoleverksamheten på Älvkvarnsvägen 132 med hänvisning till 

minskat barnantal i området, driftsekonomi och sårbarhet inom en 

liten verksamhet. Avvecklingen föreslås från och med 1 augusti 2019. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 14 november 2018. 

Dnr 1.1-822/2018 

 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 6   

Utseende av firmatecknare och utanordnare för Spånga-
Tensta stadsdelsnämnd 

Beslut 

1. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att Per Kjellander upphör 

att vara firmatecknare och utanordnare för Spånga-Tensta 

stadsdelsnämnd. 

2. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att utse 

stadsdelsdirektör Fredrik Jurdell till firmatecknare, 

fullmaktsgivare och utanordnare för Spånga-Tensta 

stadsdelsnämnd. Nämnden beslutar även att Fredrik Jurdell äger 

rätt att utse ett lämpligt antal ställföreträdare som utanordnare. 

3. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar om omedelbar justering 

 

Ärendet 
Varje nämnd ska utse utanordnare med rätt att på nämndens vägnar 

begära om utbetalning av pengar (betalningsbekräfta). 

 

Utanordnaren ska, enligt 3 kap 5 § Regler för ekonomisk 

förvaltning (Kommunal författningssamling för Stockholm 

2014:01) utse ett lämpligt antal ställföreträdare med samma 

befogenhet som utanordnaren. Stadsdelsnämnden har också rätt att 

bemyndiga stadsdelsdirektören att företräda nämnden och teckna dess 

firma samt ge fullmakter. 

 

Förvaltningen förslår att Spånga-Tensta stadsdelsnämnd utser 

stadsdelsdirektör Fredrik Jurdell som utanordnare, firmatecknare och 

fullmaktsgivare. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 29 november 2018. 

Dnr 1.1-858/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 6. B 

Beslut om fördelning av arbetsmiljöuppgifter inom Spånga-

Tensta stadsdelsförvaltning 

 

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden beslutar att fördela arbetsmiljöuppgifter till 

stadsdelsdirektör Fredrik Jurdell enligt förvaltningens förslag. 
2. Stadsdelsnämnden beslutar att stadsdelsdirektören har rätt att 

fördela arbetsmiljöuppgifter vidare ut i organisationen, så att det 

systematiska arbetsmiljöarbetet kan bedrivas på ett 

tillfredställande sätt.  
 

Ärendet 
I Arbetsmiljöverkets föreskrift om systematiskt arbetsmiljöarbete 

AFS 2001:1 framgår att arbetsgivaren ska undersöka, genomföra och 

följa upp verksamheten så att ohälsa och olycksfall i arbetet förebyggs 

och en tillfredsställande arbetsmiljö uppnås.  

 

Arbetsgivaren ska fördela arbetsmiljöuppgifter, genom så kallad 

uppgiftsfördelning till chefer i verksamheten. Det juridiska ansvaret 

för arbetsmiljön kan dock inte överlåtas utan ligger kvar hos 

arbetsgivaren. För stadsdelsnämnderna innebär detta att det är de 

förtroendevalda som är arbetsgivare och huvudansvariga för en god 

arbetsmiljö. Ansvaret är kollektivt för alla ledamöter i nämnden. En 

uppgiftsfördelning av det systematiska arbetsmiljöarbetet behöver 

göras från nämnd till stadsdelsdirektör. Nämnden ska också tillse att 

stadsdelsdirektören får rätt att fördela ut uppgifter i organisationen så 

att det systematiska arbetsmiljöarbetet kan bedrivas på 

arbetsplatserna. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 5 december 2018. 

Dnr 1.1-874/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 6. C 
Justering av sammanträdestiden för nämndens 
sammanträde den 2 januari 2019 

 

Beslut 

1. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att justera 

sammanträdestiden för nämndens sammanträde den 2 januari 

2019 från 09:00 till kl. 15:00. 

2. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutade 2018-11-22, § 3 C, att 

fastställa sammanträdestider för 2019. Nämnden fastställde i beslutet 

att nämndens konstituerande sammanträde skulle förläggas till den 2 

januari, kl. 09:00. 

Behov av justering av sammanträdestiden för Spånga-Tensta 

stadsdelsnämnds konstituerande sammanträde den 2 januari har 

uppkommit.  

Förvaltningen föreslår mot bakgrund av det att Spånga-Tensta 

stadsdelsnämnd beslutar att justera sammanträdestiden för 

sammanträdet den 2 januari från 09:00 till 15:00. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 13 december 2018. 

Dnr 1.1-883/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 7   

Anmälan av resultat brukarundersökning inom hemtjänst 
och särskilt boende 2018 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga ärendet till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
Resultatet kommer från Socialstyrelsens brukarundersökning - Så 

tycker de äldre om äldreomsorgen 2018. Undersökningen riktar sig 

till brukare över 65 år i Spånga-Tensta stadsdelsnämndsområde och 

som hade pågående biståndsbeslut inom hemtjänst eller plats på vård- 

och omsorgsboende. 

 

Överlag är resultaten positiva jämfört med staden totalt, och även 

jämfört med förra årets undersökning. Resultaten kommer att 

sammanvägas och analyseras vidare av förvaltningen. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 28 november 2018. 

Dnr 1.6-840/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
13 december 2018 

Blad 16 

 

  

§ 8   

Svar på medborgarförslag om att fritidsgården Blå huset 
ska läggas ned och ersättas med en ny fritidsgård i 
kommunal regi 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att avslå medborgarförslaget. 

 

Ärendet 
I juni mottog Spånga-Tensta stadsdelsnämnd ett medborgarförslag.  

Förslagsställaren vill bland annat att fritidsgården i Blå huset ska 

läggas ner och ersättas av en fritidsgård i kommunal regi. 

 

Förvaltningen förslår att stadsdelsnämnden beslutar att avslå 

medborgarförslaget. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 5 oktober 2018. 

Dnr 1.2.4-511/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
13 december 2018 

Blad 17 

 

  

§ 9   

Svar på medborgarförslag om mötesplats för ungdomar 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar mot bakgrund av vad som 

framkommit av förvaltningens beredning att medborgarförslaget ska 

avslås.  

 

Ärendet 
Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning mottog i juni 2018 ett 

medborgarförslag gällande fler mötesplatser för ungdomar. 

Enligt förslagsställaren är brister på mötesplatser för ungdomar över 

årskurs 9 ett stort problem i Tensta. 

 

Inom stadsdelsområdet finns olika typer av mötesplatser för 

ungdomar. 

 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar mot bakgrund av vad som 

framkommit av förvaltningens beredning att medborgarförslaget ska 

anses besvarat.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 27 november 2018. 

Dnr 1.2.4-493/2018  

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
13 december 2018 

Blad 18 

 

  

§ 10   

Svar på medborgarförslag om ny lekplats vid Spånga IP 

Beslut 

1. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att delvis avslå 

medborgarförslaget gällande en ny lekplats vid Spånga IP. 

2. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att uppdra till 

stadsdelsförvaltningen att utreda annan lämplig plats för en ny 

lekpark i stadsdelsområdet.  

 

Ärendet 
Stadsdelsförvaltningen mottog ett medborgarförslag den 26 juni 2018 

gällande en ny lekplats vid Spånga IP. Förslagsställaren föreslår att 

det etableras en ny lekplats med förslagsvis parklek och pool vid 

Spånga IP. Medborgarförslaget framhåller att integrationen mellan 

människor med olika socioekonomiska bakgrunder och mellan 

berörda områden kommer förbättras med en gemensam lekpark att 

mötas vid.  

 

Stadsdelsförvaltningen ställer sig positiv till förslag som främjar barns 

lek och fysisk aktivitet. Under 2018 pågår programarbete för två 

parallella projekt, Spångadalen och Tenstadalen, inom berört område. 

I Spångadalen kommer parkmarken förtätas och dagvattenmagasin 

etableras. Tenstadalen upprustas med inriktning på lek och 

mötesplatser, främjande av biologisk mångfald samt bullerdämpande 

åtgärder.  

 

Stadsdelsförvaltningen bedömer att medborgarförslaget inte är möjligt 

att genomföra på föreslagen plats. En utredning för att hitta andra 

lämpliga platser för en ny lekplats föreslås därför genomföras.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 14 november 2018. 

Dnr 1.2.4-503/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
13 december 2018 

Blad 19 

 

  

§ 11   

Anmälan av tjänstemannabeslut fattade på delegation 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga 

tjänstemannabesluten till handlingarna. 

 

Ärendet 
Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 29 november 2018. 

Dnr 1.1-24/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
13 december 2018 

Blad 20 

 

  

§ 12  

Anmälan av protokoll för rådet för funktionshindersfrågor 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga protokollet från den 

16 oktober 2018 till handlingarna. 

 

Ärendet 
Protokoll från den 16 oktober 2018 anmäls. 

Dnr 1.1-39/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
13 december 2018 

Blad 21 

 

  

§ 13   

Anmälan av protokoll för pensionärsråden 2018 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga protokollet från den 

17 oktober 2018 till handlingarna. 

 

Ärendet 
Protokoll från den 17 oktober 2018 anmäls. 

Dnr 1.1-40/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
13 december 2018 

Blad 22 

 

  

§ 14   

Anmälan av inkomna och upprättade handlingar under 
november 2018 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Förteckningen finns i pärm på sammanträdet.  

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
13 december 2018 

Blad 23 

 

  

§ 15  

Kurser och konferenser 

 

Inga kurser och konferenser anmäldes. 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
13 december 2018 

Blad 24 

 

  

§ 16  

Information, nämndens och förvaltningens frågor 

Beslut 
 

1. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga anmälan av 

inkomna protokoll med mera, § 16, bilaga 1, till handlingarna. 

 

2. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att ge förvaltningen i 

uppdrag att bereda Anna Jonazon (S) skrivelse och återkomma till 

nämnden. 

 
Ärendet 

I pärm på sammanträdet anmäldes inkomna protokoll med mera, § 16, 

bilaga 1. 

 

Utöver det anmäldes en skrivelser på sammanträdet. 

 

Skrivelse av Anna Jonazon (S): Skrivelse om den ökade otrygghet i 

vår stadsdel. 

 

Frågor 
Anna Jonazon (S) frågade om det finns mer information om 

sprängningen i Spånga församlingshus. 

 

Fredrik Jurdell svarade att han har varit i kontakt med polisen och att 

det inte finns någon ytterligare information. 

 

 


